

Title (en)
BATH TUB WITH SHOWER WALL.

Title (de)
BADEWANNE MIT DUSCHABTRENNUNG.

Title (fr)
BAIGNOIRE AVEC PAROI DE DOUCHE.

Publication
EP 0161313 A1 19851121 (DE)

Application
EP 85900077 A 19841105

Priority
DE 8331858 U 19831107

Abstract (en)
[origin: WO8502099A1] A bath-tub provided with a shower wall (6) comprises against its front free longitudinal side-wall (12) an upright (5) maintaining the shower wall (6) and thereby allowing a person to take a shower inside a separate shower cabin into the bath tub and which, when it is folded, does not prevent someone from taking a bath in the bath tub and does not impede access to the taps which are arranged on the walls surrounding the bath tub. The shower wall (6) is preferably comprised of two multi-element panels (6a, 6b) which are foldable together in groups and collapsably and pivotingly secured to the upright (5) by means of a strip (26).

Abstract (fr)
Une baignoire dotée d'une paroi de douche (6) comporte contre sa paroi latérale longitudinale libre avant (12) un pilier vertical (5) maintenant la paroi de douche (6) et permettant ainsi de prendre une douche à l'intérieur d'une cabine de douche séparée dans la baignoire, qui, lorsqu'elle est repliée, n'empêche pas de prendre un bain dans la baignoire et n'interdit pas l'accès à la robinetterie placée sur les murs entourant la baignoire. La paroi de douche (6) se compose de préférence de deux panneaux (6a, 6b) à multi-éléments et repliables en paquets, qui sont fixés au pilier (5) de manière rabattable et pivotante au moyen d'une latte (26).

IPC 1-7
A47K 3/22; E03C 1/22

IPC 8 full level
A47K 3/36 (2006.01); **E03C 1/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 3/36 (2013.01); **E03C 1/22** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8502099A1

Cited by
DE19545476A1; DE3930546A1; DE29504518U1; DE9402064U1; DE9400244U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
WO 8502099 A1 19850523; AT E32300 T1 19880215; DE 3469130 D1 19880310; EP 0161313 A1 19851121; EP 0161313 B1 19880203

DOCDB simple family (application)
EP 8400349 W 19841105; AT 85900077 T 19841105; DE 3469130 T 19841105; EP 85900077 A 19841105